

AEON

AEON 屯門市廣場店

一轉即中!

推廣日期: 2026年

7/17(五) - 7/19(日)

Promotion Period: 17th - 19th July 2026

AEON會員^

更可享2X抽獎機會

AEON members^ will be entitled to have DOUBLE lucky draw chance

AEON tmtplaza Store
Roulette Wheel Instant Lucky Draw

AEON價值\$300購物禮券
AEON Value \$300 Gift Certificate

AEON價值\$100購物禮券
AEON Value \$100 Gift Certificate

保溫袋
Cooler Bag

針織手提袋
Knitted handbag

行李牌
Luggage Tag

紙巾一包
Pocket Tissue

消費滿\$300或以上#
即轉即中獎!

參加辦法: 由2026年7月17日至7月19日，顧客於AEON屯門市廣場店消費滿\$300或以上#，即可到AEON屯門市廣場店攤位獲得一次**幸運輪抽獎機會**。
活動完結聲明將於2026年7月24日於星島日報及The Standard刊登。

Participation Method: During 17th - 19th July 2026, customers who make purchase of \$300 or above# at AEON tmtplaza Store are entitled to have one **Lucky Wheel Spin Chance** at the designated booth in AEON tmtplaza Store.
The announcement of the completion of lucky draw will be published in Sing Tao Daily and The Standard on 24th July 2026.

注意事項:

- AEON Beta會員恕無額外抽獎機會。
- 以AEON收銀機印即日折實單一發票計。
- 參加者必須於抽獎時出示即日合資格發票正本，否則永旺(香港)百貨有限公司將不予其抽獎機會。
- 購買「升級家居自選組合」之發票，恕不可參與此推廣活動。
- AEON會員在付款前請出示會員卡，發票亦有顯示會員號碼，方可享有2倍抽獎機會。
- 所有獎品均不得轉讓、更換或兌換現金，並以實物為準。
- 每張發票最多可參與一次抽獎，不可參與其他推廣活動。
- 購買AEON購物禮券恕不能參加此次抽獎活動。
- 須受有關條款及細則約束，詳情請向與顧客服務台職員查詢。
- 如有任何爭議，永旺(香港)百貨有限公司保留最終決定權。

Remarks:

- AEON Beta Members are not entitled to additional lucky draw chances.
- Same day net amount & single receipt issued by AEON cash registers.
- Participants must present the original copy of same-day eligible receipt before the lucky wheel spin. Otherwise, AEON Stores (Hong Kong) Co., Ltd. reserves the right to reject their participation.
- Receipts from "Summer Set Sale" are not applicable to this promotion.
- AEON Members must present their membership card before payment, and the receipt must show the membership number in order to enjoy the double chance offer.
- All prizes cannot be transferred, exchanged or redeemed for cash, the real object should be considered as final.
- Maximum 1 time of lucky draw can be participated per each receipt and cannot participate in any other promotion.
- Purchases of AEON gift certificate are not eligible for this lucky draw.
- Terms and conditions apply. For details, please contact our staff at Customer Service Counter.
- AEON Stores (HK) Co., Ltd. reserves the right of making final decisions for any disputes.

圖片只供參考 Photos are for reference only 推廣生意的競賽牌照號碼 Trade Promotion Competition Licence Number: 61657-8

AEON

屯門店 ☎ 2452 7333



App Store

GET IT ON Google Play

AEON Mobile

f AEON Stores Hong Kong



AEONCITY.COM.HK

網上購物城